Film “Forest Gump”
Essay
Now when friends ask me what American films I like the most -  without any hesitation I include “Forest Gump” in this list.  This film was highly evaluated by famous and titled actors, screenwriters, critics and other masters of cinematograph as well as by common people.  “Forest Gump” contributed to the world art by telling the story of true man who despite his mental deficiency embodies all character traits which god gives to all human beings upon their birth.  As time passes we grow up and some times loose the best we have in our hearts.
A lot of various philosophic themes cross in this film.  Therefore “Forest Gump” may be the subject of many interesting discussions and hot disputes and almost every person may have his own opinion concerning this film.  What is for me I think that the main point of the film is the purpose of giving mind to a human.  Every person on the Earth has his own calling and fate but the major task we have to accomplish is to use in the best way what we got from god. Forest Gump had no enough intellect but he was openhearted person and used all his abilities to help somebody, to care about somebody, to love somebody to selflessness. Sometimes it seems that he was more intelligent that any of people who are considered to be healthy.  We can cite his phrases as proverbs because they are very smart and teach us how to live.  The film features many events that happened in United States that time because Forest Gump is somehow related to them:  he is excellent sportsmen, honored soldier and successful businessman who is always publicly rewarded.  In contrast with Forest personality many of these events and people seem minor.  I think with the help of this contrast the author draws our attention to the main things in life like kindness and concern that mean a lot more than anything else.
This film makes you feel with Forest all sorrows of his life and makes every fiber of your soul tremble when Forest succeeds and gets happy.  The leitmotiv of the film is Forest’s love to Jeniffer, his girlfriend from school, the only person besides his mother, who understood him to the full.  Forest defended Jenny from anyone who tried to make harm to her, he let her go when she ran away and met her again without any accusation, he name the boat “Jennifer” because it was the most beautiful name he knew.  Jenny was very special to him through his whole life.  Forest was very patient, kind, unselfish in his love and finally he was rewarded for this.  The woman of his dream became his wife and life favored him a son.   Forest Gump deserved his happiness. 
After I finished watching the film I began to think about my own life.  To my mind “Forest Gump” makes everyone analyze his own deeds, behavior, attitude to his family and friends.   Telling the story of one mentally sick person on it tells the story about life.  It gives us understanding what true love, devotion, honesty, patriotism and courage are.  Probably there are only few films at all which so skillfully explain every aspect of human life.  The film definitely contributed to the gold treasury of cinematograph having remarkable scenario, highly professional actors and wonderful music.
Cейчас, когда друзья спрашивают меня, какие американские фильмы мне нравятся – я без колебаний включаю в этот список фильм «Форест ГАмп».  Этот фильм был высоко оценен известными титулованными актёрами, сценаристами, критиками и другими мастерами кинематографии, также как и обычными людьми.  «Форест Гамп» сделал вклад в мировое искусство, рассказывая историю настоящего человека, который не смотря на умственное недоразвитие воплощает в себе все черты характера, которые бог даёт людям в момент рождения.  Проходит время, мы вырастаем и иногда теряем то лучшее, что есть в наших сердцах.
В этом фильме пересекается множество философских тем.  По этой причине «Форест Гамп» может стать предметом многих интересных обсуждений и горячих споров и практически у каждого человека будет своё мнение по этому фильму.  Что касается меня, я думаю, что основной идеей фильма является предназначение наделения человека умом.  Каждый человек на земле имеет своё предназначение и судьбу, но основной нашей задачей является воспользоваться лучшим образом тем, что у нас есть от бога.  У Фореста Гампа недостаточно интеллектуальных способностей, но он человек с открытой душой и использовал свои способности, чтобы кому-то помочь, о ком-то позаботиться, любить кого-то до самозабвения.  Иногда кажется, что он был умнее, чем любой из тех людей, которых считают здоровыми.  Мы можем цитировать его фразы, как пословицы, потому что они умные и учат нас жить.  Фильм демонстрирует множество событий, которые происходили в США в то время, потому что Форест Гамп тем или иным образом имел к ним отношение:  он был прекрасным спортсменом, награжденным солдатом и успешным бизнесменом, которого постоянно публично награждали.  В контрасте с личностью Фореста Гампа эти события кажутся незначительными.  Я думаю, что, посредством контраста, автор привлекает наше внимание к  главным для жизни вещам, таким как доброта и участие, которые значат гораздо больше, чем что-либо еще.
Этот фильм заставляет вас переживать с форестом все его печали и заставляет каждую струнку души трепетать, когда форест преуспевает и становится счастливым.  Лейтмотивом фильма является любовь фореста к Дженифер, подруги школьных лет, единственному человеку, который кроме мамы полностью понимал его.  Форест защищал Дженни от любого кто пытался причинить ей вред, он позволял ей уходить, когда она убегала от него и снова встречался с ней без всяких обвинений, он назвал лодку ДЖЕНИФЕР, потому что это было самое прекрасное имя, которое он знал.  Дженни была очень дорога ему на ротяжении всей жизни.  Форест был очень терпеливым, добрым, бескорыстным в своей любви и наконец был за это вознаграждён.  Женщина его мечты стала его женой и жизнь подарила ему сына.  Форест Гамп заслужил своё счастье.

После того, как я посмотрела фильм я начала задумываться о своей собственной жизни.  По моему мнению фильм форест гамп заставляет каждого анализировать свои поступки, поведение, отношение к семье и друзьям.  Рассказывая историю ментально больного человека, он (всмысле фильм) рассказывает историю о жизни.  Он даёт нам понимание того, что такое настоящая любовь, преданность, честность, патриотизм и смелость.  Возможно существует только несколько фильмов, которые так искусно объясняют каждый аспект человеческой жизни.  Фильм определенно сделал вклад в золотую сокровищницу кинематографа, имея замечательный сценарий, высоко профессиональных актёров и чудесную музыку.
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